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Dalili manjkalo 
zelo malo

Dobiš izobrazbo in 
teniško napreduješ

USPEŠEN ITF25 ŽENSKI 
TURNIR NA OTOČCU

ZALA DOVNIK – UNIVERZA PURDUE V ZDA

V pogovoru o šolanju in igranju tenisa na univerzah v ZDA je bila sogovornica 
Mariborčanka Zala Dovnik, ki zaključuje četrti letnik na Univerzi Purdue v zvezni 
državi Indiana. Polna prijetnih izkušenj in spominov na zadnja štiri leta bi študij in 
igranje tenisa v ZDA priporočila vsakomur, ki je delaven, samostojen, prilagodljiv, 
odprt za nove izkušnje in ga zanima študij v tujini.

Na turnirju ITF na Otočcu so bili or-
ganizatorji za ves trud poplačani 
z dvema Slovenkama v 
polfinalu in eno v finalu.

Dalili Jakupović se na 
turnirju ITF World Tennis 
Tour Krka Otočec Open 
(nagradni sklad 25.000 
ameriških dolarjev) 
ni uspelo prebiti do 
naslova zmagovalke, v 
finalnem obračunu jo je s 
6:0 in 6:2 premagala izjemno 
razpoložena Čehinja Miriam 
Kolodziejova, ki je v polfinalu ustavila 
že nalet Žive Falkner. Dalila, ki je na 300. 
mestu lestvice WTA, v finalu proti 414. igralki sveta ni imela svojega dne. 
Čehinja, ki je na poti do finala izgubila le en niz (v prvem krogu kvalifi-
kacij), je začela na najboljši možen način in prvi niz dobila s kar 6:0. V 
drugem nizu je Jakupovićeva povedla z 1:0, a je nato do konca obračuna 
osvojila samo še eno igro. Štiriindvajsetletna Miriam Kolodziejova je 
na Otočcu prišla do sedmega naslova na profesionalnih ITF-turnirjih, dru-
gega na ITF W25, medtem ko Jakupovićeva ostaja pri petih ITF-naslovih; 
največji turnir (ITF W60) je osvojila leta 2018 v Canberri. »Danes žal ni 
šlo. Tekmica je igrala zelo dobro, sama pa nisem pokazala pravega 
tenisa. Drugače sem zadovoljna. To je bilo prvič po dveh letih in pol, 
da sem imela v enem tednu pet dvobojev, v zadnjem obdobju sem 
zaradi pandemije namreč igrala manj. Tudi na drugem turnirju tu na 
Otočcu si želim ponoviti takšen rezultat. Turnir je bil zelo dobro orga-
niziran, tudi navijači so me spodbujali, pa čeprav sem igrala slabo. 
Lepo je bilo igrati doma,« je po koncu turnirja povedala Jakupovićeva.

Lep rezultat pa je dosegla tudi Živa Falkner, ki se je na tem turnirju 
uvrstila v polfinale. V četrtfinalu je s kar 6:1 in 6:1 po samo uri in 15 minu-
tah nadigrala 392. igralko sveta Loano Loredano Rosco in tako prišla 
do nove najboljše uvrstitve na turnirju ITF W25 turnirju. Romunka, ki je 
v prvem krogu izločila drugo nosilko, v drugem krogu pa je bila boljša 
še od Nike Zupančič, je bila proti Novomeščanki povsem nemočna. 
»Vesela sem. Malce sem bila sicer utrujena, ampak sem dala vse 
od sebe. Rekla sem si, da takšne priložnosti ne dobiš vsak dan. 
Na igrišču sem naredila vse, kar sem si zamislila, tako da so super 
občutki. Organizacija turnirja je super, tako da smo vsi zadovoljni,« 
je po četrtfinalni zmagi povedala Živa, ki pa je potem izgubila proti 
kasnejši zmagovalki Kolodziejovi (5:7, 1:6). V četrtfinalu je lepo zmago 
dosegla tudi Jakupovićeva, ki je bila boljša od prve nosilke turnirja, 
Američanke Allie Kiick (WTA 180), s 6:3, 6:3, v polfinalu pa je premagala 
še Italijanko Federico Di Sarro v treh nizih s 6:7 (1), 6:4, 6:4.

Ta teden je na Otočcu še en ITF W25 turnir pod imenom Petrol 
Open Otočec 2021, na katerem znova nastopa lepo število slovenskih 
predstavnic. V kvalifikacijah je Hana Bečirović Novak v prvem krogu 
premagala Avstralko Ano Pršo (7:6 (9), 7:5), Ela Nala Milić pa je izgubila 
proti Rusinji Eriki Andrejevi (2:6, 4:6). Slednja je potem v drugem krogu 
premagala še Bečirović Novakovo (6:1, 6:1). Prvi krog kvalifikacij je 
preskočila tudi Maja Makorič, ki je premagala Danko Divine Dasam 
Nweke (6:1, 6:2), potem pa izgubila proti Nastji Kolar (4:6, 2:6). 

V kvalifikacijah je prvi dvoboj izgubila Kristina Novak proti Hrvatici Tari 
Würth (2:6, 2:6). Manca Pislak je bila v prvem krogu boljša od Hrvatice 
Liv Sumak (6:3, 6:2), v drugem pa od Würthove s 6:2, 1:1, potem pa se je 
Hrvatica predala. Takoj je dvoboj izgubila tudi Meta Marenk, od katere je 
bila boljša Nemka Mina Hodžić (3:6, 1:6), Tina Cvetković pa je izgu-
bila proti Madžarki Adrienn Nagy (2:6, 3:6). Noka Jurič je v prvem krogu 
še premagala Slovakinjo Emo Bolebruchovo (6:4, 6.4), nato pa izgubila 
proti Čehinji Moniki Kilnarovi (5:7, 2:6). 

Na glavnem turnirju je prva nosilka Avstralka Priscilla Hon (WTA 162), 
od Slovenk pa bodo igrale še Falknerjeva, Jakupovićeva, Potočnikova, 
Pia Lovrić, Nika Zupančič ter Pislakova, ki se je prebila skozi kvalifikacije. 
(jz)

 z Kdaj ste začeli in kako nadaljevali 
s tenisom?

Pri šestih letih. Navdušila sta me starša in 
starejši brat. Največji del moje preduniverzi-
tetne kariere je bil zagotovo ŽTK Maribor. 
Skozi leta so bili moji trenerji Rene Jagačič, 
Iztok Božič, Marko Tkalec in Sašo Ben-
de. O šolanju in igranju v ZDA sem začela 
razmišljati že v prvem letniku srednje šole. 
Že zgodaj mi je bilo jasno, da profesionalni 
tenis po srednji šoli ni prava pot zame. 

 z Kako ste izbrali univerzo? 
Raziskovanja sem se lotila sama prek 

spleta. Veliko sem prebrala o različnih šo-
lah, teniških programih, pogojih za vpis, 
študijskih programih ... Stopila sem v stik 
z igralci, ki so takrat že študirali v ZDA. 
Veliko trenerjem sem poslala predstavitve-
no sporočilo, v katerem sem povedala, da 
se zanimam za njihov program, veliko tre-
nerjev pa me je poiskalo kar samih zaradi 
videa, ki sem ga objavila na Youtubu. Mno-
ge univerze so mi poslale svoje brošure. Za 
Purdue sem se odločila zaradi velikosti šole, 
ugleda, športne infrastrukture, trenerjev in 
ponujene pogodbe. 

 z Kaj študirate?
Študiram industrijski menedžment s 

poudarkom na finančnem inženiringu. 
Povprečno imam pet predmetov na seme-
ster in povprečno tri ure predavanj na dan. 
Sistem šolanja v ZDA je preveč drugačen, 
da bi ga lahko primerjali z našim. Zunaj 
predavanj na fakultetah v ZDA študenti 
dnevno opravijo veliko dela, ki ga sproti 
ocenjujejo. 

 z In tenis na Purdueju?
Teniška ekipa nastopa v prvi diviziji 

NCAA (DI) oziroma v najmočnejši uni-
verzitetni ligi v ZDA. Smo del konference 
Big10, ki je ena izmed petih najmočnejših 
konferenc v ZDA. Ekipo sestavlja osem 
igralk, imamo glavno trenerko in njeno 
pomočnico, skoraj vedno pa imamo še 
tretjega trenerja. Naša glavna trenerka je 
Laura Glitz, ki je leta 1992 nastopala na 
vseh grand slamih. V ekipi so še kondicijski 
trener, fizioterapevt in strokovnjakinja za 
prehrano. Povprečno imamo tri ure trenin-
ga na dan (dve uri tenisa, uro kondicije), šest 

dni na teden. Glede opreme je poskrbljeno 
za vse. Res za vse. Od januarja pa do sredine 
maja odigramo od 20 do 25 tekem, jeseni 
pa so trije do štirje turnirji. Igralke, ki sestav-
ljajo ekipo, so iz Hrvaške, Turčije, Japonske, 
Brazilije, Gvatemale, Madžarske, Vietnama 
in seveda tudi iz Slovenije.

 z Zakaj bi priporočili študij in igra-
nje v ZDA?

Zato, ker omogoči, da si pridobiš izo-
brazbo ter hkrati še vedno igraš tekmovalni 
tenis in napreduješ. Da ne pozabim ome-
niti izkušnje kot same, ki je popolnoma 
neprimerljiva s čimerkoli drugim. Spoznaš 
ljudi z vsega sveta, njihove kulture, spoznaš 
ameriško kulturo, prisiljen si se prilagoditi, 
poslušati, učiti, osebnostno rasti. Z univerzo 
sem prepotovala skoraj vso Ameriko in res 
izkusila veliko stvari, ki jih drugače nikoli 
ne bi mogla. Vse to sem jaz doživela iz – tudi 
finančno gledano – najboljše možnosti, ki 
sem jo imela po končani srednji šoli. Plačano 
imam namreč čisto vse, razen letalskih letov 
domov in nazaj. Pri nas prevladuje zmotno 
razmišljanje, da na ameriških univerzah ne 
moreš teniško napredovati in kasneje igrati 
profesionalno. Vsako leto je konkurenca na 

univerzah močnejša, trenerji boljši ... Vedno 
se lahko sredi študija tudi odločiš pustiti vse 
skupaj in morda začeti igrati profesionalno 
ali pa se preprosto vrniti domov. 

 z In šolnina?
Letnik šolanja na Univerzi Purdue za tuj-

ce stane nekaj več kot 40.000 dolarjev. V to 
ceno je vključena šolnina, mislim, da tudi 
knjige, hrana in bivanje. Pogosto se pozabi, 
kaj vse študent športnik dobi zraven, kar 
nima cene: opremo, dodatno hrano, trenin-
ge, trenerje, potovanja, hotelska prenočišča, 
masaže, fitnese, igrišča, zdravnike, fiziote-
rapevte ... Tudi zdravstveno zavarovanje je 
v mojem primeru plačano. 

 z Pogoj za štipendijo? 
Pogoji so, da opravljaš vse svoje dolžno-

sti – teniške in študijske. Glede tenisa v to 
spada redno treniranje, upoštevanje pravil, 
ki jih ima vsaka ekipa, in tako dalje. Večina 
tega je kar samoumevna. Glede študija pa 
je pogoj, da imaš povprečno oceno nad ne-
kim postavljenim limitom, menda 2,3 na 
lestvici, kjer je največ 4. (ts)

Op.: Celoten pogovor z Zalo si lahko 
preberete na spletni strani Tenis Slovenija. 
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